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Årsmøte i Jæren Golfklubb 

 

Bryne Kro & Hotell, 25.02.22, kl. 18.00 – 20.00 

 
 

Saker : 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede 

2. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 
3. Valg av dirigent, referent og 2 medlemmer til å underskrive protokollen. 
4. Årsrapporter 
5. Regnskap 2021 (revisorrapport som vedlegg) 

6. Innkomne forslag 

7. Fastsette medlemskontingent 

8. Budsjett 2022 

9. Organisasjonsplan/virksomhetsplan 
10. Valg 

a) Leder og nestleder 
b) Styremedlemmer og varamedlem 

c) Kontrollkomitè 

d) Valgkomité 

11. Utmerkelser 

 

Årsmøtet avsluttes 

------------------------------------------------------------------------------------------ 
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 STYRETS FORSLAG TIL FORRETNINGSORDEN:  

 

1. Årsmøteforhandlingene er underlagt bestemmelsene i NGFs lov og denne 

forretningsorden.  

 

2. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten.  

 

3. Protokollen føres av den valgte protokollføreren.  

 

4. Ingen representant gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak.  

 

5. Med unntak for innlederen settes taletiden til: a. 5 minutter første gang b. 3 minutter 

andre gang c. 2 minutter tredje gang  

 

6. Det er adgang til å foreslå at taletiden ytterligere begrenses, likeledes er det adgang til å 

foreslå strek for de inntegnede talere.  

 

7. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden gis 1 minutts taletid.  

 

8. Alle forslag må innleveres skriftlig til dirigenten og være undertegnet med 

forslagsstillerens navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten.  

 

9. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye forslag kan ikke fremsettes etter at strek 

er satt, eller etter at saken er tatt opp til votering.  

 

10. Med unntak for lovendringer avgjøres alle saker og valg ved flertall av de avgitte 

stemmer (alminnelig flertall). Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som 

ikke avgitt.  

 

11. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ordet i saken, alle forslag og vedtak som er 

truffet med antall stemmer for og imot. 
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4. ÅRSRAPPORTER 

 

Årsrapport styret 
Styret har i 2021 bestått av følgende personer: 
 

Henrik Lode   Leder 
Ruth Søreide   Nestleder  
Tom Time   Styremedlem 
Berit Pollestad Sele  Styremedlem  
Kjartan Kristjansson  Styremedlem  
Reidar Gudmestad  Styremedlem  
Jan Terje Strand  Styremedlem  
Berit Solberg Hustoft  Varamedlem  
Elsa Djuve Jerstad  Varamedlem  
Elisabeth Olsen  Varamedlem  
 

Vi har hatt 13 styremøter i 2021.  

 

Klubben har deltatt på digitalt samarbeidsmøte med klubbene i Sør-Rogaland, og 

3 representanter fra styret deltok på Golftinget 2021 på Miklagard i november. Daglig leder og 

styreleder har i tillegg deltatt på ulike samarbeidsmøter ifm. bla. 3-klubbs samarbeidet, NGF, 

Idrettsråd og kommune.  

 

Leif Øvestad har deltatt på Grunnleggende Greenkeeper utdanning i Fredrikstad. Og vi har hatt 3 

deltakere på Trener-1 utdanning samt 1 deltaker som har utført Trener-2 utdanning via NGF. 

 

Se egen årsrapport for de ulike komiteer.  

 

Medlemsoversikt pr.31.12.2021 (tall hentet fra Idrettsregistreringen). 

 

KJØNN 0-19 år 20-25 

år 

26-99 

år 

Totalt 

Damer 48 8 148 204 

Menn 202 71 489 762 

Totalt 250 79 637 966 

 

 

Regnskapstallene viser kr. 95 432,- i overskudd.  

Klubben drives godt, og har en sunn økonomi. Dugnadsånden i klubben er bra og for den daglige 

driften er den uvurderlig.  

 

Den eventyrlige medlemsveksten vi opplevde i 2020 fortsatte også i 2021. Med en økning på 167 

fra årsskiftet 2020 til årsskiftet 2021 stoppet medlemstallet på 966 pr.31.12.2021. Juniorgruppa, 

på guttesiden, har særlig stor vekst. Klubbens innsats og fokus på å bygge et bra juniormiljø i 

klubben gir resultater, og det er veldig gledelig.  

Medlemsveksten førte til masse aktivitet og mange spilte runder på banen. 32 910 bestilte runder 

i Golfbox er bra. Banen var nydelig gjennom hele sesongen, og klarte trykket av spillere på en 

god måte.  
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Styret har sett på booking statistikk i Golfbox for 2021, som viser følgende: 

 
- 728 av medlemmene våre spilte minst 1 runde på banen 

- 431 medlemmer spilte mer enn 10 ganger på banen 

- 254 medlemmer spilte mer enn 30 ganger 

Beleggsprosenten i tidsrommet mellom kl. 05.00-21.00 fra april- oktober var 39,5%. 

 

2021 ble nok et pandemiår i Norge og preget også idrettsarrangementene gjennom året. Klubben 

hadde færre turneringer, og de vi fikk gjennomføre måtte begrenses, både i forhold til antall og 

praktisk gjennomføring. Men resultatet ble bedre enn fjoråret og vi nådde det økonomiske målet 

vi hadde satt oss.   

 

Årets klubbtur gikk til Haugalandet, og med 69 påmeldte satte vi deltakerrekord! Super tur, med 

mye golf, god mat og masse sosialt. Takk til alle som bidro med planlegging, utførelse og 

deltakelse på turen! Vi gleder oss allerede til turen i 2022 og planleggingen er i gang.  

 

Klubben arrangerte vårdugnad i mars, og oppmøtet var veldig bra. Alle stod på for å få anlegget 

klart til sesongstart. De som ønsket kunne delta på dugnadsturneringen dagen etterpå.  

Høstdugnaden var siste lørdagen i oktober. Mange medlemmer møtte, og vi fikk utført mange 

oppgaver som var nedsatt av dugnadskomiteen i forkant. Dugnaden ble avsluttet i klubbhuset 

med pizza og brus, og de som ønsket spilte dugnadsturnering dagen etter.   

 

I tillegg til vår og høstdugnad, møter en gjeng til kaffidrøs og dugnad hver tirsdag formiddag.  

Alle som har lyst og anledning kan møte i klubbhuset kl 10 og være med. Tirsdagsgjengen 

hjelper til med å holde anlegg og uteområde i orden. Denne gjengen er av stor verdi for driften, 

og fører til at ting blir gjort fortløpende og ikke hoper seg opp. 

  

Leif Øvestad holder kontroll og orden i kjelleren, og på utstyrsparken vår. Og sammen med 

Malek har han oversikten på den daglige driften av både anlegg og bane. Malek ble fast ansatt 

som banearbeider hos oss i 2021. 

 

I sommerferien arrangerte golfklubben to ulike Golfskole-tilbud. Et tilbud i samarbeid med Time 

Kommune til barn bosatt i kommunen. Dette tilbudet var gratis med støtte fra kommunen. Og en 

Golfskole for alle barn/juniorer uansett ferdighet i regi klubben. Andreas Tendenes var ansvarlig 

og hadde med seg ulike medhjelpere. Tusen takk for en kjempeinnsats til alle som bidro på 

Golfskolene! Dette ble en kjempesuksess, og styret ønsker svært gjerne å fortsette dette tilbudet.  

 

Golfbanen hadde 20 års jubileum i mai, og i den forbindelse arrangerte vi en jubileumsturnering 

som markering. Over 140 personer deltok på dette arrangementet, som gikk over en hel dag. Vi 

fikk oppslag i lokale medier, og feiret med turnering, kaker og drøs. En herlig feiring! 

 

Vi hadde noen HMS-hendelser i sesongen, der de fleste gikk på sikkerheten på banen. Styret 

besluttet å gå til innkjøp av 2 store skilt som er satt opp på hull 1, og håper at dette vil minne 

spillere på utfordringen vi har på hull 8. Dette blir vurdert videre i 2022 sesongen.  
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Banekomitèen 

 

Følgende personer har vært i komiteen:  

Leif Øvestad, Trond Efjestad, Einar Otto, Ronny Ponni Einarsen, Livar Skrettingland og Tom 

Time. 

Banearbeider: Malek Alahmad 

Det har vært arrangert 2 møter i komiteen gjennom sesongen. Imellom møtene har det vært flere 

befaringer, og uforpliktende møter. 

Det har i år som i fjor vært arrangert bane møter hver mandag kl.09. Denne gruppen har bestått 

av: 

Jakob Buff, Håkon Haugland, Jostein Undheim, Sven Erga, Trond Grødem,  

Knut Njærheim og Leif Øvestad  

Følgende dugnader er gjennomført:Vår og høst dugnad. 

  

Sesongen 2021 har vært en meget bra sesong med tanke på banen. Vi har fått oppleve at 

soknerådet sin jobb gjennom høst vinter 20/21 har gitt enorme resultater gjennom at vi har fått 

tørrere bane. Grøfter har blitt lokalisert og spylt, samt målt inn og tegnet på kart. Nye sluker på 

strategiske plasser har gjort til at vannet blir ledet bort fra banen raskere. Åpne overvannsgrøfter 

har blitt rensket og terskler reetablert slik at det nå fremstår som ett flottere området.  

Vi har vært heldige med tanke på angrep på greener dette året, dette skyldes nok den gode jobben 

som er gjort med sliping, gjødsling, dressing og klipping. Leif Øvestad har vært primus motor i 

arbeidet med tilrettelegging av dette arbeidet.  

På treningsbanen har Trond Efjestad og kompani reetablert to greener som gjør at treningsbanen 

blir bedre å spille på. 

Vi opplever en stor medlemsvekst i klubben og det merkes på trykket på banen, gjennom 

sesongen har det vært stort sett fullt. Dette gjør at banen får mer påkjenning, flere 

nedslagsmerker og flere torver som slås opp. Vil oppfordre alle til å hjelpe til med å ta 

nedslagsmerker og legge tilbake oppslått torv. Da hjelper vi til med å holde banen flott. 

Vil rette en stor takk til de som tilbringer umåtelig tid på gresspleie på Grødem. Dette er 

imponerende! 

Til slutt vil vi takke for en god sesong med følgende: Jo mindre nedslagsmerke jo bedre green. 

 

 

Mvh Tom Time 

 

 

 

Markedskomitéen 
 

Komiteen har bestått av følgende personer: 

Berit Pollestad Sele, Kjartan Kristjansson (IT) og Mona Ueland 

 

Samarbeidspartnere: 

 

Nettverket i golfklubben er bra. Vi opplevde noen få naturlige frafall i 2021, men og nye 

samarbeidspartnere kom til. Det er gledelig med bredde av ulike bransjer innad i nettverket.  
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Vi fikk gjennomført Frokostgolf-turneringen med kjekk start og avslutning på Bryne Kro & 

Hotell. Veldig kjekt å starte dagen sammen med fjåge partnere! Gratulerer så mye til Tinghaug 

som stakk av med den gjeve 1.plassen i kniving med Sparebanken Vest helt til siste slutt. Andre 

sosiale treff måtte vike denne sesongen grunnet pandemien. Dette håper vi skal komme på 

dagsorden i 2022. 

27 samarbeidspartnere deltok på årets nettverkstur til El Prat, Barcelona, og det ble en perfekt 

avslutning på sesongen.  

Tusen takk til alle samarbeidspartnere som støtter, heier og hjelper oss i vårt arbeid. Vi er heldige 

og takknemlige for at vi har en heiagjeng som drar i samme retning som oss.  

 

Og en ekstra takk til Berit Pollestad Sele som aktivt bidrar i markedsarbeidet i klubben. 

 

 

IT/Kommunikasjon: 

Vi kjøpte ny kasse i proshop i slutten av sesongen. Kassen har mindre driftskostnader og er 

enklere i bruk enn den vi leide tidligere. 

  

Ny hjemmeside ble publisert tidlig på året, og vi opplever den nye mer informativ og oversiktlig. 

Tusen takk til Frank Sørensen som bidragsyter på ny løsning og mange timers dugnad i support.  

 

Facebook har blitt en stabil informasjonskanal for klubben i kombinasjon med hjemmesiden vår. 

Nå som vi har fått en større andel juniorer i klubben ser vi at Instagram og Snap bør tas mer i 

bruk, og dette vil bli fokus inn mot ny sesong.    

 

 

Turneringskomiteen  

 
Berit Hustoft, Elisabeth Olsen og Reidar Gudmestad har vore med i komiteen. I tillegg har Ruth 

Turid Søreide, Berit Pollestad Sele, Anne Salte og Marvin Hustoft hjelpt til ved enkelte 

arrangement. Turneringskomiteen har hatt regelmessige møter før turneringane for planleggjing 

og for organisering av arrangementa. 

 

Koronaen har og påverka gjennomføringa av turneringane dette året. Me måtte utsetja Jæren 

Open tidleg i mai, og ellers tilpassa arrangementa til Korona-reglar. Men Jæren Open fekk me 

arrangert i august, og ellers vart alle planlagde turneringar gjennomført.  

 

Aktiviteten på Grødai har vore svært stor i år, med mange ulike arrangement og turneringar. Det 

er i år arrangert 10 turneringer i regi av turnerings-komiteen. I anledning 20 års-markeringa for 

offisiell åpning av banen på Grødai vart det arranger jubileumsturnering 29 mai. Det vart ei særs 

vellukka markering med fint ver, super bane og 140 medlemmer i aktivitet. Alle aldergrupper var 

representert, med mange i flotte kostymer. Ein verdig og minnerik dag for medlemmene i Jæren 

Golfklubb.   

 

Som nevnt vart Jæren Open (Region Tour Rogaland) utsett men sett opp igjen i august. Ellers har 

me  som vanleg arrangert Sebo Eiendom 50+ på JGK og også Narvesen Tour for juniorar. 

Klubbmeisterskapa er som sedvanleg blant dei mest populære klubb-turneringane. 70 spelarar på 
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KM og 61 spelarar på KM putting er bra. Klubbmeister-tittelen på JGK heng sjølvsagt svært 

høgt. Som vanlig skortar det litt på deltaking i dame-klassane og i juniorklassen. Her håper me 

på fleire påmeldingar neste år.  

Sesongen vart avslutta med den populære flagturneringa. 

Turneringane på JGK er sosiale arrangement og ein god arena til å møta og spela med andre 

medlemmer enn dei ein vanlegvis spelar saman med. 

 

Klubbmeisterskapet vart arrangert helga 21-22 august. Klubbmeistrar i 2021 vart: 

Dame: Hanne Lise Hagmann 

Dame senior: Mildrid Bore 

Dame eldre senior: Berit Pollestad Sele  

Herre: Lasse Eggja 

Herre senior: Sigmund Håland 

Herre eldre senior: Jan Magne Obrestad 

Putting: Helge Eggja 

Vinnar Jærmatch: Morten Enåsen  

Vinnar Jærmatch senior 65+: Sven Erga 

 

Turneringskomiteen 

Berit, Elisabeth og Reidar      

 

 

Bohusmedal  
 

Nok et år er avsluttet med noen fantastiske resultater. En måtte gå mange slag netto under par for 

å være i premiene de aller fleste månedene. Det skyldes nok flere ting, men at banen var ekstremt 

bra i 2021 må nok få en god del av æren. Så komitéen vil på vegne av alle takke banemannskapet 

for en særdeles bra utført jobb. 

Ære skal også deles ut til alle som har deltatt. Dette skal være for gøy, men selvsagt er det mange 

med konkurranse instinktet i orden som gjør at det går en god del prestisje i å prestere bra, ellers 

hadde det ikke vært noe poeng i å arrangere dette. Det ser ut som mange synes det er kjekt å 

måle seg mot andre, og dermed har vi bra deltagelse, men det er selvsagt plass til flere. 

Komitéen fortsetter neste år, og dersom det er noen som har konstruktive innspill til endringer så 

er det bare å gi en lyd så skal vi vurdere alle innspill seriøst. 

Lykke til med 2022. 

 

Bohus Medal Eclectic - Damer Klasse A 

1 plass, Gro Beate Hamre stangeland - 31 

2 plass, Hanne Lise Hagmann - 35 

3 plass, Ragnhild Fuglestad - 42 

Bohus Medal Eclectic - Damer Klasse B 

1 plass deles av Ingrid Odland, Torill Holm og Christine Skrettingland, alle på 37. 

 

Bohus Medal Eclectic - Herrer Klasse A 

1 plass, Ronny P. Einarsen - 25 

2 plass, deles av Sjur stangeland og Lasse Eggja på 26 
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Bohus Medal Eclectic - Herrer Klasse B 

1 plass, Ruben Vorland - 31 

2 plass, deles av Vidar Haukalid og Geir Åge Austbø på 34. 

 

Årets medalist ble Ronny P. Einarsen, knepent foran Sjur Stangeland, ( Ikkje rigga!! )  

Årets bruttorunde ble delt av Sjur Stangeland og Lasse Eggja på respektable 70, banens par. 

 

Bohus Medal Eclectic 18 hull, kun heder og ære. 

1 plass, Ronny P. Einarsen 54 

2 plass Sjur Stangeland 56 

3 plass Jørgen Mikkelsen 58 

 

Vi takker for en kjempesesong, og håper dere alle har hatt et flott år på banen :) 

 

Mvh Ronny P. og Sjur S. 

 

 

 

Prosjektkomitèen 
Komitèen har hatt følgende underkomiteer: 

 

Golf Grønn Glede komiteen består av: 

Karl Gundersen (leder) 

Nils Bakker 

Elisabeth Olsen 

 

 

Veien til golf / Medlemskomiteen består av:   

Jan Terje Strand 

Elsa Djuve Jerstad 

 

 

Lov og Disiplinærkomiteen består av:  

Karl Gundersen  

Reidar Skurve  

Ruth Søreide 

 

Hederstegn og æresmedlem komitéen består av:  

Ruth Søreide 

Bjarte Skrettingland 

Karl Gundersen 

 

 

Golf Grønn Glede/Golf Som Terapi (GGG/GST) 
 

Formålet med GGG/GST er å ha et tilbud om fysisk aktivitet som er tilpasset nesten alle.  
Vårt mål er å kunne hjelpe flere og som konsekvens har vi igjen gjort fremstøt mot andre 
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grupper, bl.a. på Paralympisk skoledag på Nærbø. Vi hadde og en avtale med både Lundeheim 
Folkehøgskole på Moi og Diabetesforbundet Jæren, men begge måtte utsettes pga. Koronaen. 

 

Golfbilen er viktig og nødvendig tilbud ifm. diverse helseutfordringer og som en del av enkeltes 
behandlings-/rehabiliteringsopplegg.  Ergo må vi passe på at den er tilgjengelig og i stand til å 
imøtekomme det behovet. 
 

Sesongen starter offisielt i begynnelsen av mars og varer ut november, men har etter vært blitt 
en sesong som varer hele året – og det spilles så sant været tillater det (og GGG’erne er IKKE 
lettskremte i så henseende).  Nå når golfsimulatoren har kommet, har vi fått en ny fantastisk 
mulighet. 

 
Spilledagene er fortsatt tirsdag (GGG) og torsdag (GsT).   

I år har vi fått flere nye deltagere, mens andre har takket av. 
Oppmøtet er stort sett stabilt, men det veksler litt på hvem som er med. 

Her har Koronanen sin innflytelse. 
 
Årets høydepunkt er GGG-Open turneringen – denne gang på Kragerø Golfresort. 

En utrolig flott dag på en kjempefin og krevende bane – både på den ene og andre måten.   

Vi var tilbake på pallen, men viktigst er det at vi fortsatt troner veldig høyt oppe i “ha det 

kjekt”-klassen.  På vei hjem stopet vi på Bjaavann og fikk en flott runde der også. 

Det er utrolig kjekt å være på GGG-tur.  
 

Ogna har lagt inn GGG, så vårt årlige «stevnemøte» er avlyst.  Heldigvis har vi gode venner i 

Egersund som hjalp oss med en runde der, noe vi satte stor pris på. 

Vår egen interne sommeravslutning holdt vi selvsagt i hevd og det samme gjelder  

sesongavslutningen med julemiddag på Bryne Kro og Hotel.  Her fikk vi kjekt besøk av 
Torstein Skretting som var med å etablere GGG i sin tid. 

 
Norges Golfforbund, Jæren Sparebank, Nordan og Time Kommune har vært våre økonomiske 
støttespillere, så en stor takk til dem som gjør at vi klarer å gi det tilbudet vi gir. 

Det skal og nevnes at Time Kommune ved rusomsorgen er en viktig støttespiller i vårt daglige 
arbeid. 

 
Mao. enda et flott, kjekt og aktivt år i GGG-gruppen. 

 

Nå ser vi med stor iver og glede fram til våren og håper alle våre støttespillere er med videre. 

Alle andre utfordrer vi til å bli med på denne kjekke og inspirerende aktiviteten, enten som 

praktiske hjelpere eller som økonomisk støttespillere. 

Vi lover et kjekt og givende miljø. 

 

For GGG – Karl Gundersen 

 

 

Nye medlemmer  
 

Det ble avviklet 11 VTG kurs, og nærmest samtlige av disse var fulltegnet. Dette 

resulterte bla. i 167 nye medlemmer gjennom året. Vi fortsatte med ordningen fra 2020, 



 
11 

etter utført kurs får man banespill på Bryne Kro & Hotell og på hovedbanen hos oss. 

Dette krever en del innsats fra frivillige baneinstruktører, noe klubben ønsker å fortsette 

med. Flere frivillige har vært innom VTG kursene og informert om klubben og golfens 

utelukkende positive sider. Tusen takk til alle som bidrar i arbeidet med nye medlemmer 

og kursdeltakere.  

Vi oppfordrer fortsatt klubbens medlemmer til å være ambassadører for klubben vår, og 

"selge inn" gleden ved å spille golf til venner og bekjente. 

 

Hederstegn & Æresmedlem  
 

Styret i Jæren Golfklubb har bedt komiteen komme med forslag til tildeling av 

hederstegn for 2021 og til eventuelt Æresmedlemskap.  

Som vanlig holdes kortene tett til brystet. 

 

 

Disiplinærkomiteen 
 

Komiteen har også i år hatt 0 - null - møter.  

Vi satser på fortsatt god hjelp fra dere medlemmene slik at vi nok en gang klarer vårt 

0-mål også i 2022 

 

Sportskomitèen 

Sportskomiteen har bestått av: 

Juniorkomité: Kjartan Kristjansson 

Damekomité: Berit Pollestad Sele 

Herrekomité: Kjartan Kristjansson 

Seniorkomité: Karl Gundersen 

Handicapkomité: Karl Gundersen 

Trener: Kjartan Kristjansson/Jan Egil Nærland/Andreas Tendenes/Martin Øvestad/Jørgen 

Mikkelsen 

 

Herrer/elite 2021 

 
Sesong 2021 er overstått! 

2021 var knallbra år, treningsområdet var stappfullt hele året, fullbooket i alle kurs og ekstra 

dager som me lagte ut, var godt med flere trenere dette året. 

Gratulere masse til Lasse Eggje med Klubbmester tittelen 2021. 

Trener teamet i år var Jan Egil, Kjartan, Jørgen Mikkelsen, Martin Øvestad og Andreas Tendenes 

som tok seg av juniorsatsing. 

Me hadde samme format på trening dette året som i fjor, gratis trening til alle medlemmer med 

full spillerett i 2021. Junior trening var fra 17:30-18.45 og klubb trening 19.00-20.00 fredager ser 

ut til å være suksess. 

NM var på Bærheim dette året og fikk med en glitrende 3. plass, kjempeinnsats. 
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Ekstra Junior dager med Andreas Tendenes var på onsdager og fredager. 

4 lørdager var sett av til trening i tillegg til 3 ekstra dager til elitetrening. 

 

 

VTG? Ja me hadde VTG, rundt 120 var på Veien til Golf kurs dette året, hadde litt annerledes 

oppsett som ser ut til å være bra format og me fortsetter i 2022 med ennå flere VTG kurs. 

Kann 2022 bli bedre? Ja nå har vi Golf Simulator!!! 

Kjartan Kristjanson 

Herre/elite/Junior 

 

Juniorgruppa 

 
Det har vært en kjekk sesong for juniorgruppa i 2021.  

Det har vært godt med junior på treningene og været var med oss.   

 

Junior trening var på mandager og fredager styrt av Jan Egil og Kjartan. 

Disse øktene er kreative og kjekke, der tilrettelegger øvelser ut fra spillerens nivå.  

På disse øktene er målet å ha det gøy, i tillegg til å forbedre spillerne på alle de ulike fasene av 

golfspillet. 

Andreas Tendenes tok seg av juniorsatsing hver onsdag og fredag med ivrige juniorer det 

fortsetter i 2022. 

Treningsbanen var på godt nivå og blitt mye brukt av junior i tillegg til hovedbanen, var kjekt å 

se hva manger junior var på banen i 2021. 

Jæren Golfklubb deltok i NM junior dette året, gutta presterte bra og koste seg veldig, fikk mye 

erfaring og er klare til 2022. 

 

Vi håper på en ny sesong med mye bra vær og fortsatt vekst i junioravdelingen. 

 

Junior 

Kjartan Kristjansson 

 

 

Damegolfen 

 
Styret har bestått av: Leder Berit Pollestad Sele, styremedlemmer: Ingunn Skjørestad, Bodil Kjær 

Nicolajsen, Sigrun Klingsheim, Torill Holm og Berit Solberg Hustoft 

 

Vi har spilt 23 tirsdager med oppstart 13. april. Anlaug Njærheim har spilt alle tirsdagene!! 

Ingunn Skjørestad 20 med Regina Mockiene hakket bak med 19 tirsdager. Høyeste poengsum i 

år er 24. Skiftende værforhold. 47 damer har deltatt, som er en nedgang på 5 fra forrige år. 5 

damer har bare spilt 1 gang. 

 

7 damer deltok i Jærmatchen og 4 damer påmeldt i Seniormatchen. 

Rogaland Dametour ble ikke spilt i år. Deltakelsen har vært synkende de siste årene og ingen 

ønsket å lede dette arbeidet videre. 
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Årets utflukt gikk også i år til Sola Strand Hotel 28. - 29. august for 18 damer. Der ble vi godt 

traktert på alle måter. Vi spilte banen Solastranden lørdagen og avsluttet en strålende helg med 

scramble på Sola GK på søndag. Noen fikk seg en frisk dukkert i havet før frokosten søndag. 

Fantastisk kjekk helg! 

29.10. var vi 25 fjåge damer som tradisjonen tro samlet oss til et godt måltid på Bryne Kro & 

Hotel. God stemning med Quiz og puttekonkurranse. 

 

Berit S. Hustoft for damekomiteen 

 

 

Seniorkomiteen  
 

Komiteleder: Karl Gundersen. 

 

Seniorgruppen består fortsatt av >50 spillere og har hatt onsdag og fredag som faste dager med 

utslag fra kl. 09:15, men mange treffes fortsast også de andre ukedagene. 

 

Sesongen deles fortsatt inn i en vår/sommer sesong og en sensommer/høst sesong, med kjekke 

avslutningsarrangement begge gangene – når koronaen tillater det. 

Koronaen satte og en stopper for golftur, vi får bare håpe, men 2022 ser allerede vanskelig ut. 

 

Uansett vær arrangeres det Seniorturneringer på de faste spilledagene i uken. 

I år har vi tillegg etablert «Seniorslaget» - en 18 hulls Stablefordkonkurranse siste onsdagen i 

måneden.  Den vil vi fortsette med i 2022, men håper på et noe bedre forhold til værgudene enn 

vi hadde i år. 

SeniorMatchen 65+ og Lagmatchen i Sør-Rogaland gikk også i perioden fra mai til september. 

 

På det sportslige planet har vi følgende å melde: 

 
1. Fornøyde vinflaskevinnere på de vanlige ukesturneringene (ingen nevnt – ingen glemt, men som 

hos Henrik Ibsen er det «gjengangere». 
2. I «Seniorslaget» vant de Hå 5 av 6 måneder, så her må me «fra byen på Jæren» til 

Skjævelandsbrunå og dalstrøka innafor skjerpe oss. 
3. Vinner av SeniorMatchen 65+ ble ringreven Sven Erga (igjen) etter å ha slått Steinar Undheim i 

finalen. 
4. I Lagmatch 2021-2022 for seniorer i Sør-Rogaland ligger vi på andreplass etter første sesong, det 

er mao. bare å kjørte på. 
Uansett stor takk til alle som var med å bidra i år. 

 

Seniorene har også i 2021 vært viktige bidragsytere i det «daglig» dugnadsarbeidet, noe som er 

med på å gjøre klubben til det vi er.  

En stor takk til alle som bidro på den ene eller andre måten – dæ æ jabnå så dræge.  

 

Benytter muligheten til å minne om Tirsdagsgjengen (kl.10:00) - hvor det er plass til enda flere 

«ledige hender», og ved å delta her gjør du både for deg selv og klubben en god gjerning – og får 

det sosialt i tillegg. 
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Seniorkomiteen takker alle for en flott sesong og ønsker hjertelig velkommen tilbake til en 

forhåpentligvis enda mer svingende og lystig 2022-sesongen. 

 

Hilsen 

 

Karl 

 

 

 

Handicapkomiteen  
 

HCP-komitèen har bestått av følgende: Olaug Seland, Reidar Skurve og Karl Gundersen. 

 

Oppdatering og vedlikehold i Golfbox har aldri vært bedre, trolig som resultat av det nye 

Handicapsystemet (WHS) som ble etablert.  Helt smertefritt er det fortsatt ikke, men det ser 

generelt ut til å være en helt annen egeninteresse nå i å få registrert rundene.   

Det som kan forbedres noe er markørs godkjennelse – det drar av og til litt for lang ut i tid.    

For ordens skyld er retningslinjene fra NGF at runder som ikke er godkjent av markør innen 4 

uker kan/bør slettes og det følges opp – om ikke slavisk. 

Vi minner om at alle slagspillrunder som spilles etter golfreglene skal registreres i Golfbox. 

Hvis du bare skal spille en treningsrunde forteller du dine medspillere at runden ikke er 

handicaptellende før dere starter.  

 

Som en ser holder utviklingen seg innen de respektive HCP-områdene relativ stabil, men WHS 

tenderer til å gi et litt høyere HCP. 

 

De mange nye medlemmene gjenspeiles i de 2 øverste områdene, så det er bare å minne om at 

får du etablert et HCP på < 36 gir det en større sannsynlighet for at en fortsetter med golf over 

tid.  Kommer du deg ned rundt 25, ja da «går det av seg selv».   

Ergo – her er det bare å oppfordre til å benytte klubbens treningstimer og treningsanlegg til eget 

beste, for det er bevist at det er mye god helse, både fysisk og psykisk, i golf. 

 

 

 

 

Hcp fordeling i Jæren GK       

2020 2021     2017 2018 2019 

Menn <4,5 9 8 11 14 16 

 4,5 -11,4 53 42 39 36 44 

 11,5 - 18,4 111 106 112 97 114 

 18,5 - 24,5 95 112 113 125 187 

 24,6 - 36 122 77 94 107 176 

 >36 132 88 91 206 381 
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Damer <4,5 0 0 0 0 0 

 4,5 -11,4 1 2 2 0 2 

 11,5 - 18,4 8 5 5 6 4 

 18,5 - 24,5 20 23 25 18 29 

 24,6 - 36 60 53 53 48 43 

 >36 75 66 61 98 116 

             

 Totalt 542 582 606 755 918 

          

Aldersfordeling           

Menn              

 0 - 19 år * * * 93 169 

 20 - 24 år 74 49 51 57 76 

 25-60 år 303 249 263 289 331 

 Over 60 år 145 135 146 146 148 

      
  

Damer              

 0 - 19 år * * * 33 43 

 20 - 24 år 22 20 20 6 8 

 25-60 år 72 60 60 67 77 

 Over 60 år 70 69 66 64 66 

     
  

 *) = tidligere inkludert i 0 - 24 år  
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5. REGNSKAP 2021 
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6. INNKOMNE FORSLAG 
 

1. Doble tee’er  

Bakgrunn for saken: 

På årsmøtet i 2021 ble det lagt frem et forslag der det skulle vurderes etablering av doble utslag 

på hovedbanen.  

Det ble etablert en arbeidsgruppe som har utarbeidet et budsjett for en eventuell etablering av de 

foreslåtte doble tee’ene.  

Arbeidsgruppen har arrangert en «forsøks» turnering med provisoriske doble tee’er og 

fremlegger sin rapport, se vedlegg 1.  

 

Forslag:  

Komite for doble utslag ber om vedtak for å gå i gang med etablering av doble utslag.  

 

Styrets innstilling: 

Styret viser til at visjonen om doble utslag ikke er forankret i Virksomhetsplanen klubben styrer 

etter. Golfklubben er i prosess med å bygge nytt tilbygg med verksted og innendørs 

treningsfasiliteter. Sett i sammenheng med dette ser ikke styret at det vil være økonomisk 

forsvarlig å vedta etablering av 10 nye teebokser, og det dette måtte medføre av endringer på 

banen. Styret mener og at det er vesentlige utfordringer ifm. HMS ved dette prosjektet. Dersom 

man skal vedta en slik endring på banen mener styret at det bør kobles inn en banearkitekt som 

må involveres i kartleggingen og utformingen.  

Med bakgrunn i dette anbefaler styret å ikke gå videre med dette prosjektet.  

 

 

2. Nybygg for verksted og treningsfasiliteter 

 

Bakgrunn for saken: 

På årsmøtet i 2021 ble det vedtatt bygging av 2 nye bygg. Etter prosess med kommune der det 

ble vanskelig å få tillatelse til å reise byggene, har styret fått utarbeidet et forslag til påbygg til 

eksisterende byggningsmasse, se vedlegg 2. 

 

Forslag: 

Styret ber om fullmakt til å gå videre med å byggesøke forelagte tegninger av påbygg. Når saken 

er godkjent av kommunen, kaller styret inn til ekstraordinært årsmøte og legger frem 

kostnadsoverslag med finansieringsplan for vedtak om å gå i gang med byggingen.  
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7. KONTINGENT 
 

Styrets forslag til kontingent for 2022. 
  
  

Kat. Navn   Kont. 2021 Kont. 2022  
A  Hovedmedlem   4750  4950  
B  Ektefellemedlem   3250  3450 
C  Passivt medlem   800  800  
D  Studentmedlem**)   2150  2350  
E Barn/Juniormedlem (0-19)  100  100 
F  Greenfeemedlem ***)  1800  2000  
H Golf Grønn Glede/  

Golf som Terapi ****)  1000                      
1000 

 
 

 
  

 

   

Avtalegiro 1.  Andel  405,- pr mnd  

Avtalegiro 2.  Hovedmedlem  480,- pr mnd  

Avtalegiro 3.  Ektefellemedlem 320,- pr mnd  

Avtalegiro 4. Student 230,- pr mnd 

 
 
**) Student er kategori for de som er fulltidsstudenter og ikke for de som jobber og studerer fag 

ved siden av. 

***) Greenfeemedlemmer får 3 greenfee/år   

****) Golf Grønn Glede er gratis første året. Deretter betales GGG-kontingent når en kun spiller 

på GGG’s timer. For fri tilgang til spilletider gjelder vanlig medlemskontingent.  
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8. BUDSJETT 2022 
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9.VIRKSOMHETSPLAN 

 
 
   
   

 
 
 
VISJON 
 
Med visjon menes en grunntanke som skal være grunnlaget for all aktivitet i Jæren Golfklubb, både 
sportslig og administrativt. Alle målsetninger og tiltak skal være laget med tanke på at visjonen skal kunne 
gjennomføres. Følgende visjon er valgt for Jæren Golfklubb.  
   
  
 

 
 
 
SKAPE ET GODT OG ÅPENT MILJØ HVOR ALLE TRIVES OG KAN UTVIKLE SIN GOLF. 
  
 
 
 
 Visjonen i tall 

  

 
 
 
 

Virksomhetsplan  
 

Jæren Golfklubb 

2022 – 2025 
Rev.15.02.22 

  2020 Virkelig 2021 Virkelig 2022 2023 2024 2025 

Antall 
medlemmer 

675 799 
800 

 
966 

 
950 

 
950 

 
950 

 
950 

Greenfee 
spillere 

650 1118 
1000 

 
1357 

 
1250 

 
1250 

 
1250 

 
1250 

Antall juniorer 

 
90           

 
      145 145 

 
250 

           
    200 

 
200 

 
200 

 
200 

Omsetning 

 
4.950.000,- 

 
5.792.064 5.490.000,- 

 
6.721.868 

 
6.866.000 

 
6.800.000 

 
6.800.000 

 
6.800.000 

Resultat 

 
 

50. 000,- 

 
 

635.886 0,- 

 
 

95.432 

 
 

0,- 

 
 

0,- 

 
 

0,- 

 
 

0,- 
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1.0 Strategiplan 2022-2025 
  
  
MÅLSETNINGER 
Mål skal være klare og lett kontrollerbare.  Alle tiltak skal lages med tanke på at vi skal kunne nå målene 
innen tidspunktene som er nevnt. Denne handlingsplanen gjelder for årene 2022 til 2025.  
 
Målsetningene for denne perioden er:   
  
 

1.1 ORGANISASJON 

Klubbens ledelse er basert på frivillige tillitsvalgte og ansatt daglig leder.  

Hovedfokus fremover blir å drifte klubben med fokus på: 

- Gjennomgang av organisasjonsstruktur  
- Å få effektive administrative arbeidsprosesser 
- Økonomisk styring 
- Å skape et inkluderende og godt miljø for medlemmer og gjester 
- Å opprettholde medlemsmassen 
- Markedsføre klubben og golfens samfunnsverdi 
- Å forbedre den sportslige utviklingen 
- Styrke dugnadsviljen 
- Forsvarlig HMS for alle 

Golfklubbens organisasjon skal være utviklende og kunne tilpasse seg de endringer som påvirker vår 
situasjon. Vi skal skape trygghet og samhørighet gjennom klare og konkrete arbeidsoppgaver tilpasset 
den enkelte i en flat organisasjonsstruktur. 

Tiltak Måldato Status 

Videreføre organisasjonsplanen med klare 
arbeidsinstrukser for styret, komiteer, ansatte, innleide 
og andre tillitsvalgte.  

2022 Styringssystemet er i 
kontinuerlig utvikling 
 

Diskutere med valgkomiteen og med komiteledere 
for å sikre at de tillitsvalgte best mulig gjenspeiler 
klubbens medlemsmasse 

2022 Innspill gitt til komiteen 

Videreutvikle dugnadsdatabasen og bruke den 2022 Dugandskomitee er etablert 
med ansvar for oppdatering av 
databasen. 

Vi skal være en åpen, ansvarlig og inkluderende klubb.  2022 Dette skal være fokus i alt vi 
gjør. Styremøtereferater legges 
ut månedlig. Vi er til stede og 
informerer digitalt så vel som på 
oppslagstavler i klubbhuset. 
Tirsdagsgjengen fortsetter sine 
treff og dugnadsarbeid. 
Klubbhuset er tilgjengelig fra 
morgen til kveld ved automatisk 
lås i hoveddør.  

Ivareta informasjon, bestemmelser og dokumenter i 
alle styreledd.  

2022 Idrettens Office 365 skal brukes. 
Delingsplattform i skyen. 
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1.2 SPORTSLIG 

Vår klubb skal: 
- Gi et tilbud til alle i alle aldersgrupper basert på og tilrettelagt for den enkeltes forutsetning 

- Stille lag i lag-NM der det er relevant 

- Arrangere minst en stor regional og åpen turnering pr. år, samt en Junior B-tour, Rogaland Dametour 

og Rogaland 50+ 

- Styrke rekrutteringen av jenter/damer. 

- Min. 10% av medlemsmassen være juniorer 

- Være en klubb med kvalifiserte aktivitetsledere/instruktører. 

 

Tiltak Måldato Status 

Tilby alle medlemmer trening med kvalifisert instruktør 
iht. ferdighetsnivå 

2022 I tillegg til junior- og 
klubbtreninger, ble det i 2021 
gjennomført trening for Hcp <13 
samt spesifikk trening for 
nybegynnere, damer og 
seniorer.3 personer tok Trener-1 
kurs, samt 1 person tok Trener-
2 kurs. Juniorsatsing i tillegg til 
vanlig juniortrening. 
 
 

Satse aktivt på en rekruttgruppe, forsterke arbeidet 
med etablert «elitegruppe» (<13,0). 

Sørge for at vi har GolfPro(‘er) som kan ta privattimer 

2022 Trening med Jan Egil Nærland, 
Andreas Tendenes og Kjartan 
Kristjansson fortsetter og i 2022. 
 

Etablere en trenergruppe/trenerforum  2022 Trenergruppa består av Jan Egil 
Nærland, Andreas Tendenes og 
Kjartan Kristjansson. Med 
Kjartan Kristjansson som leder. 
Jørgen Mikkelsen og Martin 
Øvestad her tatt Trener-1 kurs 
og vil være med i trenergruppa i 
2022. 
 

Satse overfor skolene i nærmiljøet  
 

2022 Idrettslinja på Bryne 
Videregående er faste dager. 
Barneskoler/ung.skoler i 
området har besøkt oss i 2021 
og tenker at de kommer tilbake 
også i 2022. 

Informere om turneringer gjennom aktiv bruk av 
informasjonskanaler 

2022 Sosiale medier brukt, i tillegg til 
informasjonsskjerm i 
Klubbhuset. Videreføre god 
kommunikasjonsflyt også i 2022 
med fokus på Instagram og 
Snap særlig overfor 
juniorgruppa. 

Samarbeide med klubber i regionen  2022 Møter med samarbeidsklubber i 
Sør-Rogaland og 3-klubbs 
samarbeidet gjennomført i 2021. 
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Godt samarbeid. Dette 
videreføres i 2022. 

Sende lag til lag-NM 2022 Herre lag og junior gutter stilte 
lag i NM. Flott innsats!  

 

 

1.3 BANE / ANLEGG/ TRENINGSFASILITETER 

Vår bane skal: 

- Være en 9 hulls høykvalitetsbane 

- Tilfredsstille kravene for gjennomføring av regionsturneringer 

- Vedlikeholdet må optimaliseres i forhold i sesongen 

- Masterplan Bane danner grunnlag for videreutvikling av banen og treningsområdet. 

- Klubbhuset og anlegget ellers skal fungere som et naturlig samlingspunkt 

- Ha verkstedsfasiliteter som gjør at vi kan ivareta og vedlikeholde vårt utstyr på en forsvarlig måte 

 
 

Tiltak Måldato Status 

Årlig gjennomgang og oppdatering av banens 
Masterplan og gjennomføre etablerte aktiviteter 
 

2022 Gjennomført i 2021 og 
repeteres. 
Planen følges så langt det er 
økonomisk forsvarlig. 
Fortsetter med å dokumentere 
dreneringsgrøfter elektronisk  

Kontinuerlig forbedring av sikkerheten  

 

2022 Årlig aktivitet. Styret fokuserer 
på HMS; gjennomgang 
månedlig på styremøte. Fast 
punkt. 2 nye skilt satt opp på 
hull 1. 
 

Etablere helårs treningsmuligheter 
 

2022 2 nye greener er utformet på 
treningsbanen. 2 Trackman 
simulatorer åpnet desember 
2021.  

Banen er spillbar hele året 

 

2022 Det er gjort et omfattende arbeid 
på banen med å kartlegge 
drensrør og kummer. Mye 
gravearbeid og mange 
forbedringer. Arbeidet fortsetter. 

Opprette Marshall ordning 2022 Fungerte bra i 2021 og 
videreføres i 2022 

Bane/anlegg/Klubbhus er rent og ryddig 2022 Rutine på plass. Stadig fokus. 
 

Klubbhuset som infosenter for alle klubbens aktiviteter 2022 Oppslagstavler fungerte bra i 
2021. 
 

Klubbhuset er tilgjengelig for de respektive grupper og 
sosiale aktiviteter 

2022 Klubbhuset er åpent fra tidlig 
morgen til sen kveld. Uavhengig 
av bemanning. Automatisk 
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låsing på hoveddør fungerer 
bra. 

Parkeringsplass 2022 Ønske om permanent asfalt. 
Dette utføres etter et evt. 
nybygg er reist. 

Redskapshus 
 

2022 Under planlegging. Ønsker å 
vedta bygging på årsmøtet i 
2022 

Driving Range 
 

2022 Nytt ballnett ble reist våren 
2021. Nye siktepunkt er under 
utarbeiding og nye matter 
kommer til sesongen 2022. 

 

1.4 HELSE, MILJØ OG SIKKERHET 

 
HELSE 

I forhold til anbefalingene for fysisk aktivitet og helse, er det bevist at golf er en god aktivitet og at 

Golfspillere lever lengre. 

- Samtidig vet en at den viktigste grunnen til at en fortsetter å spille golf, er det sosiale.  

Derfor må vi ha ytterligere fokus på klubben og arbeidet rundt klubbutvikling, for å bli DEN 

møteplassen hvor en treffer noen som en kan drive en sunn og sosial aktivitet sammen med. 

 

Tiltak Måldato Status 

Jæren Golfklubb skal synliggjøre hvilke positive sider 
golfen har som helsebringende aktivitet  
 

2022 Arbeidet videreføres til 2022 via 
sosiale medier og tavler i 
klubbhuset. GGG og GST er og 
synlige aktører som belyser vårt 
arbeid med fokus på helse.  
 

Videreutvikle klubben til å bli en sosial møteplass der 
en driver fysisk aktivitet i samvær med andre.   

2022 Kontinuerlig fokus. Ønsker flere 
sosiale turneringer i 2022 enn 
det var i pandemiårene 2020 og 
2021 
 

Jæren Golfklubb er med på Golfforbundets satsing for 
funksjonshemmede (siden 2002), i «Golf Grønn 
Glede» (fra 2006) og «Golf som Terapi» (fra 2011)  
 

2022 Deltok på Paralympisk skoledag 
i oktober. Fortsetter 
promoteringen av GGG/GST 
tilbudet eksternt i 2022. Deltok 
på GGG Open på Kragerø Golf 
Resort. 

Lavest mulig inngangsbillett for å rekruttere flere 
medlemmer 
 

2022 Kontingent for barn/junior 100 kr 
pr år fortsetter også i 2022. 
Kosten for VTG kurset trekkes 
fra kontingent ved innmelding.  

Et variert turneringsprogram som tar hensyn til spillere 
på alle nivå og inkluderer det sosiale aspektet klubben 
har som mål 

2022 Turneringsprogrammet for 2021 
ble gjennomført etter 
retningslinjer fra FHI. Planen for 
2022 settes på bakgrunn av 
tidligere, men vurderes 
fortløpende i tråd med 
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myndigheter og lokale 
retningslinjer. Ønsker fokus på 
nybegynner turneringer, Helmax 
og Helgrønn. Og flere 
turneringer/aktiviteter for 
barn/junior. 

Videreføre tilpasset Fadderordningen for nye 
medlemmer gjennom bl.a. Helgrønn 

2022 Fadderarbeidet skal 
systematiseres og flettes inn 
som en del av VTG kurs 
opplæringen. Nye medlemmer 
skal følges opp av oppnevnt 
fadder.  

 
 
MILJØ 
Drift av golfbanen kan ha negative miljøaspekter, både på landskap og på dyreliv. Som klubb etterstreber 
vi at dette elimineres så langt mulig. 
 

Tiltak Måldato Status 

Jæren Golfklubb vil ta økologiske hensyn og drive 
golfbanen på en miljømessig forsvarlig og bærekraftig 
måte, minimum i henhold til gjeldene regelverk for drift 
av golfbaner 
 

2022 Gjennomført kjente krav. 
Vil bli fulgt opp og kontinuerlig 
forbedret 

Dette skal gjenspeiles i kontrakter som inngås med 
innleid arbeidskraft. 
 

2022 
 

Innarbeidet i kontrakter 

 
 
SIKKERHET 
Jæren Golfklubb er eksponert innen 4 hovedområder: 
- Golfspillet 
- Treningsområdet 
- Banearbeid 
- Verkstedarbeid 
 
Sikkerheten ifm. spillet reguleres gjennom NGF’s regler.  
I tillegg er det utarbeidet ”kjøreregler” for JGK sitt anlegg i form av egne sikkerhetsregler for enkelte hull.  
Banearbeid og verkstedarbeid reguleres gjennom arbeidsmiljøvernloven. 
 
Vi skiller mellom ”Aktiv sikkerhet” som den sikkerhet som golfspillerne og publikum selv har kontroll over 
og ”Passiv sikkerhet” som er den sikkerhet som er bygd inn i banen. 
 
Ansvaret vil da følge etterlevelse eller manglende sådan, iht. de krav som hviler på den enkelte. 
 

Tiltak Måldato Status 

Organisasjonens ansvar:   

Kurs for golfspillere inkluderer sikkerhetsopplæring for 
å få adgang til hovedbane.  
Sikkerhetsinformasjon må gjøres tilgjengelig på/for 
treningsbane, da det ikke er krav til kurs der. 
 

2022 Arbeid pågår også videre i 2022. 
Informasjonsskilt til 
treningsbanen utarbeides.  

Oppfølging, kontroll og årlig sikkerhetsgjennomgang 
 

2022 Eget punkt fast på hvert 
styremøte. Vernerunder som 
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fast punkt før hver sesong, min 
1 gang årlig.  

Risikoanalysen skal være tilgjengelig for medlemmene  
 

2022 Arbeider videre med dette. 

Arbeids- og vedlikeholdsrutiner for/på utstyr/maskiner 
må etableres 
 

2022 Kontinuerlig fokus.  
Vedlikehold av maskinparken er 
et fokusområde for oss, og vi 
fortsetter dette arbeidet også i 
2022. 

Opprette Marshall ordning 2022 Fungerte bra i 2021 med en 
ansvarlig i styret. 
 

Spillers ansvar:   

Etterleve de regler som det blir informert om på VTG-
kurset, før turneringsstart og på oppslagene rundt på 
banen.   

2022 Rapporter blir innlevert til adm. 
Noen hendelser i 2021, særlig 
ved utslag på Tee 1 og green på 
hull 8. HMS rutiner og 
retningslinjer lages for å unngå 
alvorlige hendelser. Og nye skilt 
er satt opp på hull 1. 
 

 
 
1.5 ØKONOMI 
 
JGK skal: 

- ha en økonomisk forsvarlig drift i tråd med regnskapsloven 

- kontinuerlig søke inntektsbringende muligheter og kostnadsreduserende tiltak. 

- ha som overordnet mål å redusere gjelden, men på en balansert måte som gjør at vi ikke stopper 

utvikling av klubben/anlegget. 

 
 
 

Tiltak Måldato Status 

Styreleder blir tillagt særskilt økonomi ansvar – 
oppfølging sammen med daglig leder og 
økonomikomite 
 

2022 Beskrivelse av 
Økonomikomiteens rolle ikke 
sett som nødvending.  
Budsjett er periodisert og gjør 
den økonomiske oppfølgingen 
lettere månedlig. Viderefører 
dette også i 2022, med 
hovedansvar på styreleder og 
daglig leder. Revisor engasjert i 
2021. 
 

JGK ønsker deler av driften i Proshop utført på dugnad 2022 Hoved driften foregår på 
dugnad. Dette ønskes videreført 
også i 2022. 
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2.0   ORGANISASJON 2022 
 
 

 
 
 
 
3.0           VALG AV TILLITSVALGTE   
Grupper/avdelinger/komiteer 
 
Klubben skal ha valgkomite som velges på fritt grunnlag på årsmøtet i klubben, etter innstilling fra Styret, 
og har som oppdrag å legge frem innstilling på kandidater til alle øvrige tillitsverv som skal velges på 
årsmøtet.  
   
Klubben kan organiseres med grupper og/eller avdelinger. Klubbens årsmøte bestemmer opprettelse av 
grupper/avdelinger, og hvordan disse skal organiseres og ledes. Dette vedtas i forbindelse med årlig 
behandling av klubbens organisasjonsplan, jfr. § 12 pkt. 9.  
   
For grupper/avdelingers økonomiske forpliktelser hefter hele klubben, og grupper/avdelinger kan ikke 
inngå avtaler eller representere klubben utad uten Styrets godkjennelse.[1] 
 
 
 
 
4.0            STYRET 
  
Klubben ledes og forpliktes av Styret, som er klubbens høyeste myndighet mellom årsmøtene.  
   
Styret skal:[2] 

• Iverksette årsmøtets og overordnede idrettsmyndigheters vedtak og bestemmelser  

• Påse at klubbens midler brukes og forvaltes på en forsvarlig måte i samsvar med de 
vedtak som er fattet på årsmøtet. Styret skal videre påse at klubben har en 
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tilfredsstillende organisering av regnskaps- og budsjettfunksjonen, og har en 
forsvarlig økonomistyring [3] 

• Oppnevne etter behov komiteer/utvalg/personer for spesielle oppgaver og utarbeide 
mandat/instruks 

• Sikre og nominere interesserte og kompetente medlemmer til klubbens valgkomite  

• Representere klubben utad  
   
Styret skal holde møte når lederen bestemmer det eller et flertall av styremedlemmene forlanger det.  
Styret er vedtaksført når et flertall av Styrets medlemmer er til stede. Vedtak fattes med flertall av de 
avgitte stemmene. Ved stemmelikhet er lederens stemme avgjørende.  
   
 

5.0 Tilleggsbestemmelser 
  
1  Venteliste [4] 
Når det er nødvendig av hensyn til golfanleggets kapasitet, kan klubben operere med begrensning i 
antallet medlemmer og venteliste for medlemsopptak. Maksimumstallene for antall medlemmer fastsettes 
av årsmøtet etter styrets innstilling. Styret fastsetter nærmere regler for opptak fra venteliste, som skal 
være basert på objektive kriterier med hovedvekt på søkeransiennitet. Det kan i noen utstrekning gis 
preferanser/kvoter basert på alder [5], kjønn og familietilknytning til medlemmer av hensyn til klubbens 
sportslige og sosiale miljø.  
   
2 Spillerett 
Medlemmer som har betalt forfalte kontingenter og avgifter til klubben og dessuten de særavgifter som 
måtte være fastsatt for spilleretten, har alminnelig spillerett på klubbens bane.  
Styret fastsetter vilkårene for gjestespill mot greenfee og for eventuell spillerett for sponsorer og andre 
uten fulle rettigheter etter første ledd.  
 
 
 

 
[1] Dette innebærer bl.a. at det bare er klubbens Styre (hovedstyre der klubben har grupper/avdelinger 
med egne styrer) som kan foreta ansettelser, inngå sponsoravtaler, evt. andre avtaler som binder klubben 
rent juridisk/økonomisk.  
[2] Dette er et minimum av hvilke oppgaver som skal tillegges Styret. Det er ikke noe i veien for at det kan 
bestemmes at Styret skal ha andre oppgaver i tillegg.  
[3] Se NIFs lov § 2-17.  
[4] Denne bestemmelse forutsetter at alle medlemmene har rett til spill på banen og at 
kapasitetsproblemet ikke løses på annen måte, sml. B.2 nedenfor.  
[5] Her ligger et grunnlag for særlig rekruttering av barn og ungdom. Styret kan velge å få kvotene -
godkjent av års 
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10. VALG 

 
Valgkomiteens innstilling: 

 

 

Innstilling til Styret: 

Leder: Henrik Lode, 1 år 

Nestleder: Ruth Søreide, 1 år 

 

Styremedlemmer: 

Berit Pollestad Sele, 2 år 

Kjartan Kristjansson, 2 år 

Tom Time, ikkje på valg 

Jan Terje Strand, ikkje på valg 

Reidar Gudmestad, ikkje på valg 

 

Varamedlemmer: 

Elisabeth Olsen, 1 år 

Berit Solberg Hustoft, 1 år 

Lasse Aksnes, 1 år 

 

Innstilling til Kontrollkomitè: 

Svein Egil Wærsland, ikkje på valg 

Trond Bjørnsen, 2 år 

Johannes Helland (vara), ikkje på valg 

 

 

Styrets innstilling: 

 

Styrets innstilling Valgkomitè: 

Trond Efjestad ( Leder), 2 år 

Bjarte Skrettingland  (Nestleder), ikkje på valg 

Anne Salte, 2 år 

Åse Bente Wærsland, ikkje på valg 

 

Representasjon: 

Styret får fullmakt til å oppnevne representanter til ting og møter i de 

organisasjoner forbundet er tilsluttet.  


